
Styrelsemöte med Nyköpings Frisksportklubb 2009-04-20 kl 19:00, 
Multihallen Rosvalla.
Protokoll 3:2009 Sida 1(2)

Närvarande: Birgitta Andersson Bernt Karlsson Therese Lindbom 
Lena Tholse Marcus Rosenlind Magnus Karlsson
Bosse Röjder Sören Drottsgård (del av mötet)

1. Mötets öppnande
Klubbens ordförande Lena öppnade mötet 19:15.

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Lena utsågs till mötesordförande, Bosse utsågs till sekreterare och Magnus till justeringsman.

3. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes. Beslutades att punkt 6 påbörjas efter att Sören anlänt.

4. Protokolljustering
Några gamla och nya styrelseprotokoll kompletterades med namnteckningar. Återstår en namnteckning på 
årsmötesprotokollet.

5. Ekonomirapport från kassören
Bernt presenterade den ekonomiska ställningen efter 1:a kvartalet, och redogjorde för de transaktioner som 
ingick i bokföringen så långt. Resultatet något under förra årets resultat motsvarande period, men inget 
alarmerande framkom.

6. Förvaring av klubbens tillhörigheter i anslutning till träningslokalerna
Sören rapporterade att han fått tillåtelse att ställa upp ett skåp eller en låda på läktaren utanför flickornas 
omklädningsrujm i Tessinskolan. Det återstår att fixa skåp/låda.

Dessutom har Sören gjort en förfrågan ang Multihallen i Rosvalla. Där finns ett äldre träskåp som Sören väntar 
på besked om vi får utnyttja.

7. Presentation av klubb-dokument.
Bosse presenterade de dokument som framarbetats den senaste tiden (Kvalitetssäkring och Verksamhetsplan 
2009). Lokalansökningarna för nästa läsår, som redan lämnats in, diskuterades och där åtog sig Birgitta att 
försöka byta Långbergsskolan mot en billigare lokal.

8. Fördelning av kostnader för deltagande i olika slags aktiviteter
Budgetarbetet visar att vi behöver se över hur mycket klubben skall betala och hur mycket deltatagarna själva 
skall stå för vid kurser, läger och andra evenemang inom ungdomsverksamheten. Varje evenemang prövas av 
styrelsen när någon anmäler intresse. Man försöker också täcka så mycket av kostnaden som möjligt genom 
bidrag från olika håll, när så är möjligt. Efter diskussion så beslöts om följande riktlinjer.

● Ledarkurser ersätts helt. Kurser inom frisksportrörelsen skall väljas om sådana finns. Styrelsen väger 
behov av ledare mot kostnader, vilket kan innebära att man begränsar antalet vid varje tillfälle.

● För tävlingar betalar klubben tävlings/startavgift medan deltagarna står för övriga kostnader.

● För träningsläger kan klubben stå för (del av) aktivitetskostnaden, om man anser att lägret är 
värdefullt, medan deltagarna står för övriga kostnader (inklusive mat och logi).

● För övriga läger, typ ungdomsläger och rikslägret står klubben för eventuella startavgifter, medan 
deltagarna står för övriga kostnader.

Samordning av och subvention av resor kan utgå, liksom subvention av andra kostnader, där så bedöms vara 
gynnsamt för klubbens verksamhet.

9. Budget 2009
På mötet diskuterades det befintliga förslaget till budget. Budgeten accepterades i princip, efter att man 
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föreslagit smärre justeringar – främst minskning av vissa utgiftsposter. I kronor räknat så var nedskärningarna 
som gjordes som följd av diskussionen under föregående punkt. Budgeten skall diskuteras vidare nästa 
styrelsemöte, efter att dessa justeringar genomförts.

10.  Rapport från sektionerna
● Tips och bingopromenaderna har haft något lägre deltagande den gångna vintern jämfört med den 

förra. en möjlig orsak är att ”väglaget” varit mycket sämre denna vinter.

● Flera fina framgångar har gjorts av deltagare från trampolinsektionen i tävlingar i Uppsala och Motala. 
man satsar på att tävla mer i höst. Eventuellt ställer någon upp i någon typ av ”tour” med flera 
deltävlingar.

● Pojkarna slutade 5:a i slutspelet i grupp U15 i ”Stockholmsserien”. I Volley2000 mästerskapen i 
Falköping kämpade de tappert tills de var tvungna att dra sig ur tävlingen eftersom bara 2 spelare 
återstod i laget och därmed slutade man på sista plats. Flickorna kämpade också tappert och gjorde bra 
ifrån sig, speciellt med tanke på att det var deras första ”riktiga” matcher någonsin. De lyckades 
genomföra hela turneringen och slutade på 12:e plats i sin klass.

● 25-26 april genomförs den 41:a omgången av vandringen i Tintomaras värld.

11. Övriga frågor
Birgitta rapporterade att hon och Robin skickat in en ansökan om bidrag för beach-skola vid Torpet under 
vecka 25-27.

Lena undersöker om vi kan få rabatt vid hyra av kanoter vid Helgö.

Vi skall informera om att vi har kanadensare för uthyrning.

Det är OK att tillfälligtvis flytta trampolinerna till annan plats för speciella evenemang, om det görs på ett 
säkert sätt. 

12. Datum för nästa möte 
Nästa möte blir 25 maj kl 18:00 i konferensrummet intill bowlingen i Rosvalla.

13. Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat kl 21:10

14.Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - - 
Bo Röjder Lena Tholse Magnus Karlsson
Sekreterare Ordförande Justeringsman
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